
Assemblea del Sarri�, amb el debat del futur sobre la taula

L'assemblea de f inal de temporada de la UE Sarri� se celebrar� avui al local El Coro a les nou del vespre, amb la

inc�gnita del futur del primer equip de l'entitat i del seu president actual, Jos� Arroyo, f lotant en l'ambient.

Arroyo ha explicat el seu desig de deixar el c�rrec a mans d'un dels seus vicepresidents, Guillem Mallola o Jordi

Costa. El cer t �s, per�, que els companys de la directiva estan intentant que continu� al capdavant del club.

D'altra banda, a hores d'ara no est� decidit si l'equip jugar� o no a la divisi� d'honor plata l'any vinent. La directiva

t� f ins al dia 30 d'aquest mes per decidir si es veu amb cor de trobar els diners per jugar a la segona divisi� de

l'handbol estatal.
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